
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 25. januar 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål BÅ
Ministeren melder om flere undersøgelser hos danske vandværker, men hvor-
dan hænger det sammen med, at Miljøministeriet selv har halveret overvågnin-
gen af vores grundvand og reduceret antallet af stoffer, der kontrolleres for?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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